



Mødedato: 5. april 2024 kl. 10:45-12:00

Mødested: 1448-211

Mødeemne: Ordinært møde i Båndet for vejledning og studieinformation

Deltagere: Lykke Ankersen (Arts / båndordfører), Anne Christine Teglborg (AU Udd.), Eva Kvistgaard Arent (Health/ordfører), Marie Louise Bro Pold (Aarhus BSS), Catalina Kjær (Nat/Tech) og Esben Højbjerg Larsen (Koordinator)

Gæst: Anne Højegaard-Vibild (AU Udd.) medvirker under pkt. 4.

1. **Til orientering**
2. **Videndeling: Organisering af studie- og trivelsesvejledere på NAT-TECH**
3. **Drøftelse: Præsentationsteknik for SSV**
4. **Evaluering af tilvalgs- og kandidatmesse**
5. **Drøftelse: Strategisk deltagelse i arrangementer og netværksgrupper**
6. **Næste møde / pipeline**
7. **Evt.**
8. **Ledersparring**

1. Til orientering

- *Nyt fra afdelingerne*
- *Kort status på igangværende projekter*
- *Dialog med Headspace (v/ACT)*
- *Timesedler for SSV (v/LA)*

ACT:

Møde med Headspace, som er et gratis rådgivningstilbud til sårbare unge. ACT har meddelt Headspace, at vi gerne henviser til tilbuddet på studypedia,

MBP:

Studie- og trivelsesvejlederne skal fremover vejlede på tværs af alle BSS uddannelser. Booking af vejledningssamtaler udbydes derfor efter lokation fremfor efter uddannelse. Nyorganiseringen er et vigtigt led i forberedelsen til, at BSS flytter i universitetsbyen.





LA:

Nyt initiativ, "ARTS udenfor", hvor VEST faciliterer gåture m. indlagt refleksionsdialoger for studerende.

Inspireret af en fredagsbar-app undersøger ARTS mulighederne for at lave en app, hvor studenterforeningerne kan annoncere deres aktiviteter. Studenterrådet har barslet med noget lignende.

2. Videndeling: Organisering af studie- og trivelsesvejledere på NAT-TECH

v/CK

CK fortalte om organiseringen af studie- og trivelsesvejledere på NAT-TECH. Målet har været at mindske sårbarheden i opgavevaretagelsen ved bl.a. at etablere faglige teams.

3. Drøftelse: Præsentationsteknik for SSV

v/CK

I lyset af flere online oplæg ønskes en drøftelse af hvordan vi klæder studenterstudievejlederne godt på til opgaven

Udskudt til et kommende møde.

4. Evaluering af tilvalgs- og kandidatmesse

v/ACT

Båndet evaluerer tilvalgs- og kandidatmessen, som blev afholdt i februar måned. Bilag eftersendes.

Arrangementet har generelt fået en positiv respons fra såvel tilvalgs- som kandidatstuderende – dog mest overvældende fra førstnævnte gruppe. Planlægningsgruppen indstiller til en fortsættelse af arrangementet i sin nuværende form, med en række justeringer ud fra data og evalueringssvar.

Båndet bad AU Uddannelse om at udarbejde et kort, opsummerende notat, hvor de væsentligste argumenter for den valgte struktur samt evalueringresultater gennemgås. AHV og ACT lovede at udarbejde et sådant notat.



Det blev italesat, at kandidatreformen sandsynligvis kommer til ændre ved betingelserne ved tilvalgs- og kandidatmessen, og at vi bør afvente udkommet af denne, før vi begiver os ud i at nyudvikle arrangementet. Det blev ligeledes pointeret, at vi i VEST skal blive skarpere til at kommunikere, hvilke konsekvenser ændringer i arrangements setupperne har for fagmiljøerne. Afslutningvist kvitterede båndet med at give opbakning til en fortsættelse af arrangementet i 2025.

5. Drøftelse: Strategisk deltagelse i arrangementer og netværksgrupper

v/LA

Båndet drøfter muligheden for en fælles strategisk tilgang til, hvilke arrangementer og grupper vi er repræsenteret i,

Udskudt til et kommende møde.

6. Næste møde / pipeline

- Esben booker LA til at lave en plan for forårets møder.
- ACT vil gerne lægge ansættelsesrammer for D-TAP i pipelinen

7. Evt.

- EHL indkalder til en halv dags VEST temamøde inden sommer.

8. Ledersparring

Uden for referat.